
A/B Frederiksbo Referat af bestyrelsesmøde 12/3-2003 

Referat af bestyrelsesmøde 12. marts 2003. 
 
Tilstede: Michael, HP, Mette og Mille. 
 
Dagsorden:  
1. Valg af referent og ordstyrer. 
2. Sidste referat. 
3. Meddelelser/sager fra formanden. 
4. Løbende sager; 

a) vicevært. 
b) vejlaug. 
c) trappevask. 
d) mødelokale. 
e) opmaling af parkeringsbåse på Stærevej. 
f) barnevognsramper. 
g) vaskeri. 
h) webside. 

5. Træfældning. 
6. Byfornyelse. 
7. Eventuelt. 
 
 
1. Valg af referent og ordstyrer. 
Mette blev ordstyrer og HP blev referent. 
 
2. Sidste referat. 
Underskrevet og godkendt. 
 
3. Meddelelser/sager fra formanden. 
Rykkerliste er kommet. til orientering. 
 
Formanden havde modtaget en refusionsopgørelse fra administratoren til 
underskrivelse. Mille ville først have en klarhed over hvad posten: ”Modregnet 
i deponering” på kr. 624.199,72. Formanden får det undersøgt så 
refusionsopgørelsen kan underskrives. 
 
Formanden havde fået en henvendelse ang. muligheden om indskrivning på 
ekstern venteliste. Mille sender en høflig forklaring på vores Regler & 
Retningslinier for den eksterne venteliste! 
 
 
4. Løbende sager: 
 
a)vicevært. 
Vicevært er kommet tilbage fra skiferie fit for fight uden brækkede ben. 
 
 b)vejlaug. 
Intet nyt. 
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c)trappevask. 
Kontrakt under udarbejdelse i Dansk Boligadministration. 
 
d) mødelokale. 
Elektriker færdig og maler går i gang mandag den 17. marts. Inventar og 
telefonoprettelse uddelegeres til Mille og HP. 
 
e)opmaling af parkeringsbåse på Stærevej. 
Afventer foråret. 
 
f)barnevognsramper. 
Intet nyt. 
 
g)vaskeri. 
Michael har fået tilbud fra SANIVA A/S på 3 stk. luksus vaskemaskiner + 2 
stk. tørretumblere. Bestyrelsen blev enige om at gå videre med ideen. HP 
indhenter kontrol tilbud og undersøger muligheden for at de gamle maskiner 
kan indgå i handelen. 
 
h)webside. 
Domæne er bestilt. 
 
5. Træfældning. 
Mille meddelte med brøde, at hun under særlige omstændigheder havde 
bestilt træfældning af et sygt og et raskt træ i gården. Hun var godt klar over, 
at hun ikke havde et lovlig mandat, men mente det krævede en hurtig 
beslutning. Bestyrelsen kunne ikke acceptere denne fremgangsmåde og 
krævede, at Mille fremover altid havde mandat fra bestyrelsen. Selve 
træfældningen synes bestyrelsen var en god ide. Mille undskyldte og lovede 
herefter, at en sådan situation aldrig mere ville forekomme. Bestyrelsen tog 
undskyldning og løftet til efterretning. 
 
6. Byfornyelse. 
Formanden var kommet i tvivl om foreningen skulle søge på 
byfornyelsesmidler i denne omgang. Han mente vi skulle afvente næste 
ansøgningsgrunde om et år, så foreningen havde et bedre 
beslutningsgrundlag. Til næste år havde foreningen deres første årsregnskab 
på plads, og så ville det bedre kunne ses, hvor meget økonomisk råderum 
foreningen har. På den baggrund besluttede bestyrelsen at udskyde 
beslutningen. Herved får den kommende generalforsamling også mulighed for 
at kommentere ideen. 
 
7. Eventuelt. 
Intet under eventuelt. 
 
Næste møde er hos HP mandag d. 5 maj. 2003 kl. 19:30. Kom glad ☺ 
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